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Sergio Moreno Fornés

1 Aprovació de l'Acta anterior

S'aprova l'acta anterior per assentiment.

2 Informe del Coordinador

1. Es va reunir la C.A.T. el passat 10 de febrer on es van traure les següents conclusions:

• Els percentatges de cadascuna de les parts de la nota d'una assignatura queda
de la següent manera:

� Entre el 10− 40% de la nota contaran les pràctiques.
� Entre el 10− 20% de la nota contaran els seminaris.
� Entre el 50− 80% de la nota contaran els exàmens teòrico-pràctics.

A més, en el cas de les assignatures de 9 crèdits que realitzen algun examen
parcial al llarg del curs valdran entre un 10− 40% de la nota dels exàmens.

• Es proposa la coordinació entre els professors que realitzen els exàmens per tal
d'uni�car-los i evitar distincions entre les dues classes i, a més, donar el mateix
temari.

• La proposta de realitzar exàmens parcials en assignatures de 9 crèdits es farà de
tal manera que evite la interrupció de la docència d'altres assignatures d'altres
cursos. S'arriba a un consens en què es realitzaran al tornar de vacances (Falles
i Pasqua).

• Es proposa realitzar els horaris dels exàmens del pròxim curs 2015 - 2016 abans
de la pròxima reunió de la C.A.T.

2. Es va reunir l'A.G.E. (Assamblea General d'Estudiants) on assistiren Gloria i Erik
després de dos anys sense poder reunir-se. En aquesta reunió es va canviar l'antiga
Taula.

3. Es va reunir la Taula de l'AdR en una reunió interfacultativa per tal de tractar sobre
tot la setmana interfacultativa. En ella ens reunirem amb l'A.Q.U. i amb diferents
membres representants dels AdRs de la resta de facultats del campus. Es comenta
la possibilitat de fer un col·lectiu entre els alumnes de l'AdR de cada facultat per tal
d'informar-nos entre nosaltres del que ocorre en cadascuna de les facultats.

4. Després de reunir-se amb l'A.G.E., tingueren una reunió amb Juan Luís Monterde, on
es va comentar la pròxima elecció dels alumnes que seran mentors en el pròxim curs
donada la elevada quantitat d'alumnes interessats en ser-ho i la possibilitat d'uni�car
els departaments de la facultat per tal d'estalviar diners però réduïnt la possibilitat
d'accedir a les beques de col·laboració dels diferents departaments. A més, es parla
sobre la llibertat de l'alumnat de poder elegir entre un aula o el saló de graus per tal
d'exposar el seu T.F.G. i sobre la lectura de tots els que es presenten en un mateix
dia o en dies diferents segons el departament en què es realitze.
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3 Informe dels Departaments i Comisions

Es reuneix el departament d'Àlgebra on s'elegeix a Monasor com a cap del departament.
Es parla sobre la coordinació de les assignatures d'Àlgebra Linial i Geometria I i II per tal
de coordinar-se i evitar solapaments entre les dues assignatures; així com l'obtenció de la
Capacitació per tal d'impartir classes en la Universitat de València.

El departament de Matemàtica Aplicada també es reuneix i parlen sobre les pràctiques
externes en el departament i de la seua distinció entre pràctiques en l'àmbit de l'investigació
i pràctiques per a la realització d'apunts de les diferents assignatures. A més, Rafa Lóper
per Vicente Candela en la part de gestió econòmica.

4 Eleccions a Degà

El pròxim dijous dia 26 de Febrer es procedirà en la reunió de la Junta de Facultat a l'elecció
al nou degà. S'elegeix votar a Juan Luís Monterde per assentiment.

5 A.N.E.M.

En la pròxima reunió de A.N.E.M. assistiran Jaime, Erik i Dolores on portaran la opinió de
l'AdR de la Facultat de Matemàtiques de la Universitat de València sobre el decret 3 + 2.

6 Setmana Cultural

Es comenta tractar aquest tema en la pròxima reunió.

7 Pregs i Preguntes

Paco felicita a Erik per la seua labor, però li aconsella que es calme durant les pròximes
reunions, i a Gloria per la seua millora com a moderadora.

Es proposa fer una reunió per a tractar el tema del 3 + 2 el pròxim dijous 5 de Març.
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